
محمد نوری: هنوز 
مشخص نیست 

اردو داشته باشیم
مربــی ذوب آهــن دربــاره شــرایط 
تیمش می گوید: »شــرایط ما خدا 
را شکر خوب است و با یک برد پر 
گل مقابل نفت مســجد سلیمان 
بــه تعطیــات رفتیــم و ایــن بــرد 
بعــد از دو شکســت کــه بــه نظــرم 
مستحقش نبودیم خیلی برای ما 
لازم بود و از لحاظ روحی هم روی 
ما تأثیر مثبت داشت و مهم بود در 
چنین شــرایط خوبی به تعطیات 
برویم که خدا را شکر نتیجه مورد 
نظرمــان حاصــل شــد.«  او درباره 
وضعیــت ذوب آهــن در تعطیات 
توضیــح داد: »حــدود دو هفته به 
بچه هــا اســتراحت دادیم و بعد از 
آن طبــق برنامه مهــدی تارتار جلو 
می رویم. هنوز مشــخص نیســت 
کــه اردویی داشــته باشــیم یــا نه. 
شــاید یــک اردوی داخلــی برگــزار 
کنیــم و چنــد دیــدار تدارکاتی هم 
در برنامه داشته باشیم و امیدوارم 
برنامه ما در تعطیات به ذوب آهن 
کمــک کنــد و بــا شــرایط بهتــری 
بــه مســابقات برگردیــم.« محمــد 
نــوری مربــی ذوب آهن بــا تمجید 
از عملکــرد فنــی تیمش در جدال 
بــا نفــت مسجدســلیمان، مدعی 
اســت آنهــا در ادامــه فصــل هــم 
عملکــرد موفقی را دنبال خواهند 
کــرد: »مــا بــه خاطــر آمــار پاییــن 
گل زده تحــت فشــار بودیــم ولــی 
واقعــاً موقعیت های مــان تبدیــل 
بــه گل نمی شــد و اینطــور نبــود 
کــه نتوانیم موقعیــت ایجاد کنیم 
ولــی خــدا را شــکر در ایــن بــازی 
توپ های مــان داخــل گل رفــت 
و حتــی می توانســتیم بیشــتر از 
ایــن هــم گل بزنیــم. بــه یــک بــرد 
اینچنینی نیاز داشتیم و امیدوارم 
در ادامــه بــاز هــم نتایــج خوبی به 

این صورت داشته باشیم.«

 
صائب محبی: نبود 

تماشاگران تأثیر 
منفی خودش را 

گذاشته است

صائــب محبــی، مدافــع هــوادار 
دربــاره شــرایط تیمــش پــس از 
هفته یازدهم می گوید: »با توجه 
بــه تغییــرات کادرفنــی، توقعــات 
و تاکتیک هــای تیمــی طبیعتــاً 
در هفته هــای اول کمــی شــرایط 
متفــاوت بــود. در شــروع با وجود 
بازی خوب نتوانستیم نتیجه لازم 
را بگیریــم، بــا اینکــه لیاقــت آن را 
داشــتیم.« محبی درباره کاهش 
کیفیــت لیــگ برتر، توضیــح داد: 
»حضــور هــواداران در بازی هــای 
لیــگ برتــر کیفیــت مســابقات 
را افزایــش می دهــد و انگیــزه 
بازیکنان را بالا می برد. متأسفانه 
در حــال حاضــر نبــود آنهــا روی 
بازی هــا هم تأثیر منفی گذاشــته 
اســت.«  او دربــاره همــکاری بــا 
ساکت الهامی توضیح داد: »واقعاً 
افتخــار می کنــم شــاگرد ســاکت 
الهامی هســتم چرا که ایشان کار 
بلــد و فنــی اســت. قبــاً دربــاره او 
خیلی چیزها شنیدم، در همکاری 
بــا او مــوارد زیادی یــاد گرفتم. به 
نظرم وقتی مربیانی مانند الهامی 
و حســینی کــه بــا باشــگاه های 
خصوصــی و کــم هزینــه نتایــج 
خیلــی خوبــی می گیرنــد، بایــد از 
آنها در باشگاه های پرطرفدارتر و 

با امکانات بیشتر بهره گرفت.«
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امیر قلعه نویی

رکورد پرسپولیس و استقلال را شکست

گل گهر )17(، سپاهان )15( ، نساجی و تراکتور )14( چهار تیمی هستند که 
ایــن فصــل بهتریــن آمــار گلزنی را دارند و البته نکته جالب این اســت که در 
فصــل جــاری هم بــا پیروی از الگــوی قهرمانان ســال های گذشــته، جایگاه 
صــدر جــدول متعلــق به تیمی اســت که بهتریــن خط دفاعــی را دارد. فصل 
گذشــته اســتقلال و پرســپولیس با 16 گل بهترین آمار را به خود اختصاص 

دادنــد امــا هــر دو تیم این فصل آمــار به مراتب ضعیف تــری دارند.

ابراهیم اشکش

با رکوردمان لذت می بریم

ابراهیم اشکش، سرمربی تیم لیگ یکی استقلال ملاثانی درباره حفظ رکورد ۳1هفته 
نباختن تیمش، می گوید: »ما با این رکورد هفته به هفته لذت می بریم و این را حاصل 
دعاگویی تمام مردم خوزستان می دانیم و این برای من ابراهیم اشکش بسیار باارزش 
است. البته معتقدیم به هیچ بردنی جام نمی دهند مگر اینکه بتوانیم در پایان فصل 
در یکی از رده های اول و دوم جدول باشیم و به لیگ برتر صعود کنیم. تمام مجموعه 

ما باید بداند این مسیر را باید ادامه دهیم تا به جایگاه مدنظر برسیم.«

فولاد خوزستان

باخت به بهانه ها

تیم فولاد خوزستان در بازی معوقه مقابل تیم قعر جدولی ملوان بندرانزلی باخت. 
این باخت اگرچه دیروز رقم خورد اما باید گفت فولادی ها قبل از بازی به دنبال 
بهانه بودند و همان زمان خود را برای شکست آماده کرده بودند. چراکه فولادی ها 
خیلی زود بحث تأخیر در پرواز اهواز به تهران و بعد هم سفر با اتوبوس از رشت 
به انزلی را مطرح کردند. درست است که تأخیر 7 ساعته در پرواز خسته  کننده 

است اما به نظر می رسید فولاد دنبال بهانه برای شکست احتمالی اش بود.

در آینه
فوتبال ایران

ربیعی: در صورت نیاز، نیم فصل بازیکن جذب می کنیم
مــس  بی  ســرمر بیعــی  ر محمــد   
رفســنجان دربــاره شــرایط تیمــش 
در هفتــه یازدهــم می گویــد: »در 
هفتــه یازدهــم شــرایط تیــم بــد نبــود. 
طبــق برنامه ریــزی مدنظر مــان پیــش 
رفتیــم. 6 بازی خارج از خانه داشــتیم. 
کارشناسان داوری هم تأیید کردند که 
اشــتباهات داوری در حــق تیــم مــا رخ 
داده و 8 امتیــاز تاکنــون از این مســأله 
ضــرر کرده ایم که اگر ایــن امتیازات به 
حســاب تیــم مــا ریختــه می شــد قطعاً 

جایــگاه بهتــری داشــتیم.«
 او دربــاره اینکــه تیمــش در تعطیــات 
بــرای برگــزاری اردو بــه خــارج از کشــور 
می رود، توضیح داد: »اگر از نظر شرایط 

مالــی مشــکلی نباشــد، نیازمنــد اردوی 
خــوب خارجــی هســتیم. آن طــور کــه 
می دانــم نیمــی از تیم هــای لیــگ در 
پیش فصــل به اردوهــای خارجی رفتند. 
مــا حتــی اردوی داخلی برای پیش فصل 
نداشــتیم. بنابرایــن در صــورت فراهــم 
بــودن شــرایط از این موضوع اســتقبال 

می کنیــم.«
سرمربی تیم فوتبال مس رفسنجان در 
پاســخ به این سؤال که آیا در وقفه لیگ 
برتــر، بازیکــن جدیــد جــذب می کننــد، 
این طــور حــرف زد: »مــا قصــد داریــم 4 
بــازی باقی مانده نیم فصل اول را پشــت 
سر بگذاریم و در پنجره نقل و انتقالاتی 
نیم فصــل، بعــد از بررســی شــرایط بــا 

توجــه بــه نقاط ضعــف و قوت همچنین 
نیازمــان، بازیکــن جدید جــذب کنیم.«

ربیعــی دربــاره شــرایط تیــم ملــی در 
جــام جهانــی توضیــح داد: »در بحــث 
تورنمنتــی مانند جــام جهانی عملکرد 
هــر تیمــی بــه دو مرحلــه آماده ســازی 
و در طــول مســابقات بســتگی دارد. 
بــا توجــه بــه شــناختی کــه از کــی روش 
دارم، او از مینی کمپ هــا بــرای دوران 
ده می کنــد.  ســتفا ا زی  ده ســا ما آ
اســتراتژی او تدویــن تمرینــات بــرای 
آمادگــی جســمانی و کوچــک کــردن 
فضاهــا اســت. بخــش دیگــری از 
عملکــرد تیــم مــا در طــول تورنمنــت 
بــه اجــرای صحیــح پلن هــا و گیــم پلن 

)برنامه بازی( مربوط می شــود. بخش 
مهمــی در طــول رقابــت بــه آمادگــی 

ذهنــی بازیکنــان بســتگی دارد.«
 ربیعی درباره شــانس ایران برای صعود 
از گروهــش توضیــح داد: »انگلیــس 
ســخت ترین رقیب ما به نظر می رســد. 
البتــه فوتبــال در حــال رشــد اســت باید 
واقع بینانــه آن را بررســی کنیــم. فکــر 
می کنــم قرعه امســال تیم ملی نســبت 
به دوره های قبل جام جهانی شانس ما 
را برای صعود افزایش داده است. البته 
هیــچ تیمــی از گــروه را نبایــد دســت کم 
بگیریم و ولز هم تیم سرســختی است. 
بایــد بــا آمادگــی لازم مقابــل رقبــا ظاهر 

شویم.«

  چرا صنعت نفت آبادان این فصل شرایط خوبی ندارد؟
فوتبــال اســت دیگــر و گاهــی روی بدش را نشــان می دهد. 
ایــن بــار هــم ایــن شــرایط بــرای مــا بــه وجــود آمــده امــا کل 
مجموعه در تاش هستیم تا از این وضعیت خارج شویم. 
ایــن تــاش شــبانه روزی ادامــه دارد و مســئولان باشــگاه 
بیشــتر از بازیکنــان زحمــت می کشــند. البتــه مــا بازیکنان 
هــم در فکــر هســتیم نقــاط ضعف را برطرف کنیــم تا از این 

وضعیــت خــارج شــویم و دل هــواداران را شــاد کنیــم.
  بازی با پیکان هم نتوانستید ببرید تا همچنان با هدایت 

آقای کریمی بدون برد بمانید...
بــازی قبــل هم همان طور که قباً گفتم واقعاً فوتبال روی 
بدش را به ما نشان داد. ما در چند بازی در دقیقه 90 به 
بعــد گل می خوریــم که عجیب اســت. در بازی با تراکتور، 
ســپاهان، مس کرمان و بازی با پیکان این شــرایط وجود 
داشــت. مــن تیمــی را ســراغ نــدارم کــه ایــن همــه بــازی 
در چنیــن دقایقــی گل بخــورد. یعنــی اگــر داور 5 دقیقــه 
وقــت اضافــه اعــام کند، ما در دقیقــه 94 گل می خوریم 
کــه عجیــب اســت. فعاً شــانس از ما برگشــته اســت اما 
بالاخــره روزهــای خــوش هــم می آیــد. درســت اســت که 

اولــش بــد بــوده اما قطعــاً آخرش خــوب خواهد بود.
  یعنی امیدوار هستی که آخر فصل صنعت نفت آبادان 

شرایط خوبی داشته باشد؟
بله، خیلی امیدوارم. بعد از هر سختی، آسانی است. ما باید 
تــاش کنیــم و ایــن نتایج را جبــران کنیــم. تعطیات فرصت 
خوبــی اســت کــه وقت بگذاریم و مشــکات را حل کنیم تا با 

قدرت در ادامه مســابقات ظاهر شــویم.
  در بازی با پیکان یکسری حواشی به وجود آمد که ظاهراً 
بیشتر متعلق به شما بود. مثلاً مجتبی حسینی سرمربی 

پیکان بعد از بازی در برنامه تلویزیونی، نسبت به یکی 
از بازیکنان صنعت نفت آبادان انتقاد داشت که با 

حرف هایش مدام داور را تحت تأثیر قرار می داد که ظاهراً 
منظورش با شما بود...

نه، فکر نمی کنم. پست من دروازه بانی است و هیچ گونه صحبتی 
نشــد، نــه بــا داور و نــه بــا هیچ کــس دیگر. مــن هم متوجــه چنین 

صحبتی نشــدم و فکر نمی کنم منظورشــان با من بوده باشــد.
  یکی از انتقادها هم این بود که شما مدام روی زمین می افتادی...

من فکر نکنم بیشتر از 2 بار افتادم. هر 2 بار هم برخورد داشتم 
و از عمــد نبــود. اگــر قرار بر وقت کشــی بود ما دقیقه 40 گل زدیم 

که می توانســتم خیلی بیشــتر از این خودم را روی زمین بیندازم 
و ایــن کار را از نیمــه اول و بعــد از گل انجــام مــی دادم امــا چنیــن 

چیــزی نبــود و هــر بار که افتــادم لازم بود دکتر بیاید.
  درست است که آقای حسینی خطاب به شما گفت 
با این عملکرد، این همه پیغام و پسغام فرستادی به 

پیکان بیایی!
آقــای حســینی چیــزی در ایــن مــورد نگفتــه و اگر بحثی 
بــوده بــا نیمکــت ما داشــتند. روی همین هــم از طرف 

ناظــر اخراج شــد. در مــورد من صحبتــی نبود.
  هم تیمی هایت هم در این مورد چیزی به شما نگفتند؟

نه، صحبتی نشد.
  اول فصل از پیکان پیشنهاد داشتی؟

چند تا پیشــنهاد داشــتم اما اینکه کســی حرفی بزند، 
نبــوده. آقــای حســینی به خاطــر بحثی که بــا نیمکت 
ما داشتند اخراج شده و صحبتی در مورد من نبوده.

  کار کردن با فیروز کریمی چطور است؟ فکر 
می کنید صنعت نفت آبادان با این سرمربی 

می تواند از این وضعیت نجات پیدا کند؟
آقــای کریمــی نیــازی بــه تعریــف و تمجیــد مــن ندارنــد و 
باتجربه ترین ســرمربی لیگ است. سوابق ایشان مشخص 
و مربــی خوبــی اســت. اگــر تیمــی بخواهــد موفق باشــد یک 
نفــری نمی تــوان ایــن کار را انجام داد. همه تیم از مدیرعامل 
تــا هــواداران گرفتــه بایــد تاش کنیــم از ایــن وضعیت خارج 

شــویم کــه بــدون شــک این اتفــاق خواهــد افتاد.
  نبود هواداران چقدر در این وضعیت صنعت نفت آبادان 

تأثیرگذار بود؟
قطعاً تأثیرگذار بود. کاً جذابیت لیگ از بین رفته. ما در این 
فصل فقط در یک بازی از حضور تماشاگران بهره بردیم که 
نگذاشــتند ورزشــگاه هــم پــر شــود. در کل جو خیلــی خوبی 
بــود. همــه آبــادان و جو ورزشــگاه را می شناســند و می دانند 
بــازی بــا حضور هــواداران برای حریفان صنعت نفت ســخت 
اســت کــه امیــدوارم مشــکات حــل شــود و از ایــن بــه بعــد 

هــواداران بــه ورزشــگاه بیایند و به تیــم کمک کنند.
  به هواداران تان قول می دهید پایان خوشی برای 

صنعت نفت آبادان رقم بزنید؟
نباید قول داد. باید تاش کنیم و روز به روز پیشــرفت کنیم 
تــا بــه نیمه های بــالای جدول نزدیک شــویم. فاصلــه تیم ها 
نزدیــک اســت کــه ایــن مســأله دور از دســترس نیســت. مــا 
تــا الان هــم تــاش کردیــم امــا یکســری اتفاقــات افتــاد کــه 
گریبــان تیــم را گرفت. از این به بعد باید بیشــتر تاش کنیم 

تــا صنعت نفــت را بــه روزهــای خوبــش برگردانیم.

بــازی صنعت نفــت آبــادان و پیــکان با تســاوی به پایان رســید اما هر 2 تیــم ناراضی بودند. صنعت نفت از اینکه نتوانســت در خانه 
بــه پیــروزی برســد ناراحــت بود و پیکان هــم از اتفاقات بازی. یکی از اتفاقات، افتادن های احســان مرادیان دروازه بان صنعت نفت 

آبــادان روی زمیــن بــود کــه پیکانی ها نســبت به آن انتقاد داشــتند. مرادیان در مورد این بــازی و اتفاقات آن صحبت می کند.

فوتبال است دیگر و 
گاهی روی بدش را 

نشان می دهد. این 
بار هم این شرایط 

برای ما به وجود آمده 
اما کل مجموعه در 
تلاش هستیم تا از 
این وضعیت خارج 
شویم. این تلاش 
شبانه روزی ادامه 

دارد و مسئولان 
باشگاه بیشتر از 
بازیکنان زحمت 

می کشند

 zنقل قول

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

مرادیان: حسینی صحبتی در مورد من نداشت

 فعلاً شانس،پشت اش
را به ما کرده است


